
 

 

 

Protokoll fra styremøte i Raseklubb for dansk/svensk gårdshund , Søndag 14 januar 2024, kl 10 

   

Til stede: Marit H Autrey (leder), Tonje Holm Aaseskjær, Grete Gade (vara), Rebecca Skibeli Larsen 

(vara), 

Sekretær: Ann-Sophie Myklebust  

Fravær. Elinor Gran (n leder), Mette Merg,  

Sted: Teams  

  

Dagsorden 

Sak 1/24 Oppdretterseminar - tilskudd medlemmer 
RDSG gir tilskudd til møtende medlemmer, og det gis mulighet til streaming til 
enhets pris 

Vedtak Enstemmig vedtatt 

  
Sak 2/24 Utarbeide brev til NKK og arrangørklubber av utstilling ved. dommere 

Marit skriver på brev, styret får dette etterhvert 

Vedtak Alle arrangørklubber som søker fra nå vil bli kontaktet med info om at vi 
kun ønsker nordiske dommere. De som ikke kan imøtekomme dette vil 
bli avvist. Dommeroversikt med innkomne forslag vil bearbeides videre 
og oversendes klubber etter hvert. NKK vil også kontaktes hvor vi 
henstiller til det samme og ved evnt. dommerbytte at de velger nordiske 
dommere som er godt kjent med rasen. 

  
Sak 3/24 Deltageravgift - utstilling - aktiviteter- rasetreff  

Styret legger deltager avgift utstilling rasespesial til 450, valp 275, kurs  250, 
Klubb konkurranser 150 
Brev til Obos om støtte til rasespesialen for økt aktivitet for barn og unge. Vi 
ønsker at all aktivitet for barn skal være gratis. 

Vedtak Enstemmig vedtatt 

  
Sak 4/24 20årsjubileum - aktiviteter og innkjøp   

Vi henter inn priser på ulike giveaways med klubbens logo.  
Innkjøp av termokrus, event T shirts og hettejakker i grå. Nøkkelbånd som 
kan brukes også til nr lapper kjøpes inn.  
Det er tidligere testet ut ulike farger, men det blir liggende slik at vi av 
kostnadshensyn holder oss til gråmelert,  
Venter med å fornye telt parken 

Vedtak Pågående arbeid og ikke sluttført 

  
Sak 5/24 Oppdatering av nettside  

Nettsiden bør oppgraderes for å gjøre den mer brukervennlig i forhold til både 
publikum og brukere.   
Alle skjema blir revidert av avlsråd og linker til dogweb på alle dynamiske 
detaljer fra hundedatabasen.  
 



Skjema blir forenklet og mer brukervennlig i forhold til annonsering av 
valper/kull.  
Nye sideinndelinger og underfaner skal gjøre det mer logisk å finne fram, 
både for oppdrettere og valpekjøpere.  
Oppdretterside blir endret slik at det er enklere å finne de aktuelle og det 
legges til rette for egenerklæring og evnt krav fra NKK/Mattilsyn  
 
WEB ansvarlig får mandat til å iverksette arbeid.  
Tilbud fra nettleverandør er gjennomgått og akseptert. 

Vedtak Enstemmig vedtatt 

  
Sak 6/24 Rosetter rasetreff - jubileumsrosetter? 

Lager egne til jubileet og kjøper inn nye til å supplere. Pristilbud innhentes 

Vedtak Enstemmig vedtatt 

  
Sak 7/24 Netthandel – produkter 

Færre, men gode produkter, og ses i sammenheng med sak 4/2 

Vedtak Pågende arbeid.. 

Sak 8/24 Gårdshunden 

 Det er mye arbeid og kostnad med gårdshundbladet. For å effektivisere ser vi 

 om det er bedre med en innholdsrik utgave vår og høst. Vi ønsker 2 store 

 utgaver, og kanskje noe enklere oppdateringer på nettavisen. 

Vedtak  Enstemmig vedtatt 

Sak 9/24 Budsjett 2024 

Marit legger inn våre gjenomgåtte punkter og ser hvordan det ligger an i 

forhold til forventet inntekt. Forelegges styret før det legges fram for årsmøtet 

for godkjenning/revidering.  

Årsmelding må begynnes på. 

Vedtak Under arbeid 


